
Univerzita Karlova  
Právnická fakulta                                                                                 

V Praze dne 9. 10. 2024 
 

Zápis ze IV. jednání Koordinační rady doktorských studijních programů, 
realizovaných na PF UK, konaného dne 9. 10. 2024 
 
Jednání bylo zahájeno v 12.35 hod. 
  

• Přítomni: 
 
prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 
prof. JUDr. PhDr. David Elischer, Ph.D. (v. z. doc. JUDr. Miroslav Sedláček, LL.M, Ph.D.) 
prof. JUDr. Bc. Tomáš Gřivna, Ph.D.  
prof. JUDr. Jakub Handrlica, LL.M., Ph.D., DSc. 
prof. PhDr. Ladislav Krištoufek, Ph.D.  
prof. JUDr. Jan Kysela, Ph.D., DSc. 
prof. JUDr. PhDr. Michal Tomášek, DrSc. 
 
 
 

 

• Program:  
 
1. Informace k organizaci zasedání oborových rad v akad. roce 2024/2025 
2. Informace o připravované reformě doktorského studia  
3. Informace k využívání místností rekonstruovaných z prostředků programu Jan Amos 

Komenský  
4. Různé 

 
 
 

• K jednotlivým bodům programu:  
 

ad 1/  
 
- Proděkan prof. Handrlica sdělil, že školitelé jsou povinni postoupit hodnocení 

individuálních studijních plánů v tomto akademickém roce do 12. října 2024. Vzhledem 
k tomu je třeba první zasedání oborové rady v tomto akademickém roce svolat 
v termímu mezi 13. a 31. říjnem 2024. Programem prvního zasedání je pak schválení 
hodnocení ISP. Druhé zasedání oborových rad následuje v období mezi 13. listopadem 
a 31. prosincem 2024. V jeho rámci oborová rada schvaluje ISP nově přijatých studentů. 
Třetí zasedání oborové rady je třeba svolat mezi 15. únorem a 31. březnem 2025. 
Oborová rada zde schvaluje mimořádná hodnocení ISP a schvaluje rovněž složení komise 
pro přijímací řízení (lze však schválit i později per rollam).  

 
- Prof. Handrlica dále přítomným připomněl stran organizace výuky předmětů Teoretická 

a metodologická specifika vědy a Doktorandský seminář nutnost oznámit 
Mgr. Sojkovi informaci o termínu, čase a místnosti, v nichž tyto předměty budou 

vyučovány tak, aby se na ně mohli studenti do 20. 10. 2024 přihlásit. 
 



 
 
ad 2/  
 
Prorektor prof. Krištoufek shrnul poslední vývoj schvalování novely zákona o vysokých 
školách v Poslanecké sněmovně PČR:  
 
- u změn týkajících se doktorského studia se počítá s účinností od 1. ledna 2025. V návaznosti 

na ně bude třeba co možná včas přijmout změny Stipendijního řádu UK.  
- V souvislosti s těmito změnami univerzita v dohledné době (listopad 2024) připraví návrh 

standardů doktorského studia a standardů školitele. V nich by měly být rovněž nastaveny 
rozdíly mezi statusem studenta v kombinovaném a prezenčním studiu, resp. nároky kladené 
na jednotlivé formy studia. Do výše doktorandských stipendií by se měly připravované 
změny promítnout počínaje akademickým rokem 2025/2026.  

 
V navazující diskusi byla tematizovaná výuka, zajišťovaná studenty doktorského studia 
v prezenční formě. Prorektor prof. Krištoufek se v tomto ohledu vyjádřil v tom smyslu, že 
zatímco zajištění seminární výuky studenty doktorského studia není problematická, stejná 
aranžmá nelze aplikovat na přednáškovou výuku v profilujících předmětech. Současně ovšem 
zdůraznil, že studenty doktorského studia v prezenční formě nelze využívat jako 
administrativní síly.  
 

 Děkan prof. Boháč dále informoval o novém opatření děkana, jímž se nyní sjednotila výše 
doktorandského stipendia na částce 14 000,- Kč pro všechny studenty prezenční formy. 
Výuka prováděná doktorandy pak bude odměňována formou stipendia. I nadále budou 
zachovány bonusy za publikování (tj. za publikování v recenzovaných žurnálech, resp. vyšší 
odměna za publikování v žurnálech indexovaných v databáze Scopus a/nebo Web of Science).  
 
ad 3/  
 
Proděkan Prof. Handrlica připomněl, že v učebnách č. 120, 407 a 412 proběhla rekonstrukce, 
financovaná z projektu Rozvoj infrastrukturního zázemí doktorských studijních programů. S ohledem 
na to by měly být tyto místnosti využívány odpovídajícím způsobem právě pro účely studia 
v doktorském programu. O konání seminářů a kontrol studia v těchto místnostech je pak 
třeba vždy předem informovat studijní oddělení, které využití místností pro doktorské 
studium vyznačí v SISu tak, aby bylo lze obsazení místností pro tyto účely kontrolovat 
zpětně.  
 
 
Prof. Handrlica na závěr poděkoval členům koordinační rady za účast a avizoval další zasedání 
koordinační rady v únoru 2025.  
 
 
 
 

 

 

Zapsal: JUDr. Martin Wagner 

Schválil: Prof. JUDr. Jakub Handrlica, LL.M., Ph.D., DSc. 


